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Protokoll 
Ramsdals Vägförening Årsstämma  

Lördagen 13 april 2024 
Folkets Hus Gusum 

§1 Mötets öppnande 
 Föreningens ordförande Niklas Rydell öppnade mötet och hälsade   
 välkomna. 

§2 Närvaroregistrering, röstlängd, fullmakter. 
 Närvarande 48 fastigheter, 4 deltog genom fullmakt 
  
§3 Fråga om kallelsen till mötet behörigen skett 
 Kallelsen behörigen skickad, mer är två veckor före mötet. 

§4 Val av ordförande för mötet 
 Roy Olausson valdes. 
  
§5 Val av sekreterare för mötet 
 Hans Adamsson valdes. 

§6 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 

§7 Godkännande av röstlängd 
 Röstlängden godkändes. 

§8 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare. 
 Tomas Nilsson och Lars Svärdström valdes. 

§9 Föregående mötesprotokoll 
 Godkändes. 

§10 Verksamhetsberättelse, resultat- och balansräkning 
 Niklas Rydell berättade om vinterns utmaningar med besvärligt   
 väder och därmed besvärlig väghållning. Utmanande när sandning  



           Sidan 2 av 5 
          
 sjunker igenom på kort tid och effekten försvinner. Översnöade   
 sandringar kan komma att ersättas av sandlådor för att    
 medlemmar själva ska kunna sanda vid behov. 
 En fråga om momsregistreringen kom upp och varför vi först   
 momsregistrerat oss och nu avser att avregistrera oss.    
 Anledningen är att skatteverket först anbefallde momsregistrering  
 men sedan avgjordes frågan i högsta förvaltningsdomstolen där   
 skatteverket förlorade vilket ledde till att Vägföreningen inte måste 
 vara registrerad för moms. 
 Efter föredragning och frågor så beslutade årsstämman att    
 godkänna den av styrelsen framlagda årsredovisningen. 

§11 Revisorernas berättelse 
 Föreningsrevisor Göran Pettersson informerade om     
 revisionsarbetet, att vi har en auktoriserad revisor och en    
 föreningsrevisor om sköter revisionen. Han läste också upp valda  
 delar av revisionsberättelsen. Revisorerna tillstyrker att styrelsen  
 beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

§12 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 Stämman beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för    
 verksamhetsåret 2023. 

§13 Behandling av verksamhetsplaner och budgetförslag 
 Niklas Rydell informerade om kommande arbeten som ska utföras  
 under året. Skrapning, grusning och behandling med bindemedel  
 kommer att utföras på de grusvägar där behovet finns. Vi grusar   
 inte alla vägar varje år, däremot skrapas alla vägar. Röjning av   
 diken längs asfalterade vägar planeras i juni. Vi planerar att röja en 
 gång i år och att då köra rejält. 
 Fråga kom upp om Nyalundsvägen planeras att asfalteras. Det   
 ligger inte i planerna nu.  
 Fråga om röjning av diken längs grusvägar. Enligt     
 anläggningsbeslut ansvarar Vägföreningen för vägbanorna samt   
 två meter vid sidan om dessa. Enligt Ekonomiska föreningens   
 stadgar ska varje fastighetsägare hålla diken utanför sin tomtgräns 
 i gott skick så att dagvatten kan flyta fritt. 
 Flera diken behöver restaureras och grävas om. Detta arbete   
 planeras starta i höst med delar av Rödmossevägen.  
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 Asfaltering av Ramsdalsvägen från väg 818 till Hamnvägen   
 planeras om några år.  
 Budgeten för 2024 godkändes. 
  
 §14 Beslut om avgifter och senaste betalningsdatum. 
 Styrelsen har föreslagit årsstämman en höjning av årsavgiften med 
 500:- till 2000:-, 1000:- i årsavgift för obebyggd tomt. Anledningen  
 är att allt arbete som utförs och allt material vi använder har stigit i  
 pris.  
 Önskemål framkom om att vi ska kalla all debitering för avgift   
 istället för extradebitering. 
 Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 

§15 Beslut om arvoden. 
 Arvode till styrelsen 72.000:- varav 20.000:- till ordföranden  och   
 13.000:- vardera till övriga styrelsemedlemmar föreslaget av   
 valberedningen beslutades av stämman. 
 Styrelsens förslag till arvode för valberedningen på 3000:- vardera  
 godkändes av stämman. 
 Förvaltningsarvode på 350:- per arbetad timme godkändes av   
 stämman. 
  
§16 Val av styrelseledamöter. 
 Ivars Lodens och Hans Adamsson omvaldes för två år. 
 Jan Swenningson nyvaldes för två år. 

§17 Val av auktoriserad revisor 
 Stefan Gustafsson valdes förra året för två år. 

§18 Val av förtroendevald revisor 
 Göran Pettersson valdes förra året för två år. 

§19 Val av valberedning för ett år 
 Sune Karlsson och Hans Lorenzon valdes. 
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§20 Motioner från medlemmar och propositioner från styrelsen. 
 Inga motioner har kommit in. 

§21 Meddelande om plats där protokollet hålls tillgängligt. 
 Protokollet läggs efter justering ut på hemsidan samt anslås på   
 huvudanslagstavlan. 
  
§22 Frågestund 
 Diskuterades om vårt avtal med entreprenör Mattias Lindgren   
 skulle ändras till längre uppsägningstid och även till ökad längd på  
 avtalet. Nu förlängs avtalet med ett år i taget om ingen av parterna  
 säger upp senast tre månader innan avtalet löper ut. 

§23 Mötets avslutning  
 Mötesordförande Roy Olausson tackade och avslutade årsstämman. 

Vid protokollet:     Ordförande: 

……………………………………….  ………………………………………. 
Hans Adamsson     Roy Olausson 

Justeras: 

……………………………………….  ………………………………………. 
Tomas Nilsson     Lars Svärdström 
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Röstlängd årsstämma 2024. (F=Deltagit med fullmakt) 

Tabell 1

Da-5-094 Ra-7-246

Ra-7-004 Ra-7-252

Ra-7-008 Ra-7-257

Ra-7-010 Ra-7-267

Ra-7-016 Ra-7-268

Ra-7-021 Ra-7-277

Ra-7-023 Ra-7-284

Ra-7-028 Ra-7-286

Ra-7-031 Ra-7-291

Ra-7-035 Ra-7-305

Ra-7-039 Ra-7-309

Ra-7-055 Ra-7-310

Ra-7-056 Ra-7-312

Ra-7-061 Ra-7-314

Ra-7-077 Ra-7-316

Ra-7-089 Ra-7-318

Ra-7-100 Ra-7-328

Ra-7-108 Ra-7-331

Ra-7-165 Ra-7-332

Ra-7-190 Ra-7-334

Ra-7-192 Ra-7-335

Ra-7-195 Ra-7-339

Ra-7-205 Ra-7-075 F

Ra-7-215 Ra-7-169 F

Ra-7-226 Ra-7-210 F

Ra-7-227 Ra-7-303 F


